
BR. 0002.40.2013 
Protokół  Nr XL/13 

z 40 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 30 grudnia 2013r. 
 
               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2013 r. poz. 594 
z późn. zm.) 40 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył Przewodniczący Rady Witold 
Nazimek. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz – Stanisław Dobrowolski, 
- Skarbnik Miasta i Gminy – Eugenia Pawłowska, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – Violetta Gaworczyk, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powitał wszystkich zebranych na 40 sesji 
Rady Miejskiej w Sobótce.  
Burmistrz Stanisław Dobrowolski wręczył podziękowania: dla Pana Janusza Kozyrskiego 
Prezesa SKSM w Sobótce, dla Pana Przemysława Bednarka Prezesa KS „Ślęża” Sobótka, na 
ręce Pani Jadwigi Dębickiej dla Stowarzyszenia „Ślężański Krąg”, dla podinsp. Józefa 
Semenowicza Komendanta Policji w Sobótce oraz dla Pana Wiesława Drozdowskiego.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek przedstawił porządek obrad, który 
przedstawiał się następująco: 
1. Interpelacje i zapytania. 
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 29 listopada 2013r. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 18 listopada do  

13 grudnia 2013r. 
4. Sprawozdania Przewodniczących z prac Komisji w 2013r. 
5. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2020. 
6. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2013 rok. 
7. Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 

2014-2020. 
8. Uchwała w sprawie budżetu Miasta i Gminy Sobótka na 2014r.  
9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na I półrocze 2014r. 
10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy (w miejscowości Nasławice). 
11. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy (w miejscowości Będkowice). 
12. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy (w miejscowości Strzegomiany). 
13. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy (w miejscowości Kunów). 
14. Uchwała w sprawie opłaty targowej. 
15. Uchwała w sprawie zmian w Statucie Ośrodka Pomocy Społecznej w Sobótce. 
16. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień dla MiG Sobótka na 2014r. 
17. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla MiG Sobótka na rok 2014. 
18. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany mpzp miasta Sobótka (zmiany ogólne). 
19. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp dla terenu części działki 

Nr 2 AM 23 obręb Sobótka. 
20. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp dla terenu działek  



nr 82/1 i 82/3-9 AM 16 obręb Sobótka. 
21. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka w 

odniesieniu do terenu położonego w Sulistrowiczkach. 
22. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp dla terenu obejmującego 

północno-wschodnią część wsi Strzegomiany. 
23. Wolne wnioski i komunikaty.                                                                       

 

Ad. 1  

Radny Mirosław Rybka złożył na piśmie interpelację w sprawie pomocy psychologiczno-
pedagogicznej w SP Nr 1 w Sobótce (treść interpelacji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Radny Marek Knach zapytał jak wygląda sprawa z wiatrakami, ponieważ od jakiegoś czasu 
nie mówi się już nic na ten temat? Zapytał, czy powodem takiego stanu rzeczy są złe wyniki 
pomiarów czy inne trudności? 

Pani Agata Stępniowska odpowiedziała, że mamy już pozwolenie na budowę i aparaty, 
które mierzą prędkość wiatru zostaną przeniesione na teren przy Rogowie Sobóckim. Dodała, 
że poprzednie badania pokazały, że jest niedostateczna siła wiatru i albo rok był mnie 
obfitujący w wiatry, albo teren nie nadaje się na ustawienie wiatraków.  

Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 w Sobótce 
powiedział, że wielu mieszkańców zwraca mu uwagę na schody, które prowadzą do nowej 
Biedronki. Dodał, że nie mają one balustrad i są bardzo niebezpieczne, a porusza się nimi 
coraz większa liczba osób. Zaznaczył, że gdy pojawi się śnieg i oblodzenie będzie jeszcze 
gorzej. Powiedział, że zdaje sobie sprawę z tego, że nie uda się teraz naprawić tych schodów, 
ale zamontowanie samej balustrady poprawiłoby już bezpieczeństwo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek odpowiedział, że złożono już w  tej 
sprawie wniosek do budżetu.  

Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 w Sobótce 
powiedział, że w ostatnim czasie w Sobótce Zachodniej i Sobótce Górce miały miejsce akcje 
wspomagające ludzi biednych i miał okazję rozmowy z ludźmi, którzy krytycznie odnoszą się 
do form pomocy udzielanej przez gminę i OPS. Dodał, że są przypadki, gdy taką pomocą 
wspieramy patologie i są osoby, którym pomagamy, a taka pomoc w ogóle nie powinna im się 
należeć. Poprosił radnych, aby jeszcze raz zobaczyli w jaki sposób udzielana jest ta pomoc. 
Zaznaczył,  że może warto zastanowić się na udzielaniem takiej pomocy w formie bonów do 
sklepów. Powiedział, że są rodziny, którym po prostu nie chce się pracować, a możliwości 
pracy są. Podkreślił, że najgorszą metodą jest dawanie tym osobom pieniędzy do ręki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek wyjaśnił, że Rada Miejska nie udziela 
takiej pomocy, ani nie decyduje o formie w jakiej jest ona udzielana. Dodał, że Dyrektor OPS 
odpowie na to zapytanie do kolejnej sesji. 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu jednomyślnym (15 głosów 
„za”) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 29 listopada 2013 r.  
 

Ad. 3 
Brak uwag 

Ad. 4 

Radny Edward Żaba przedstawiła sprawozdanie z prac Komisji Budżetowo-Gospodarczej  
i Rolnictwa w roku 2013 (sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do protokołu).  

Radny Jacek Ostrowski przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i Sportu w roku 2013 (sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 



Radny Mirosław Lech przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Spraw Obywatelskich w 
roku 2013 (sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2020 
wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Uchwała Nr XL/406/13 w załączeniu. 
 

Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na rok 2013 wraz z 
uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. Dodała, że sam 
budżet nie ulega zmianie, ponieważ zmiana polega jedynie na przesunięciach pomiędzy 
paragrafami. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XL/407/13 w załączeniu. 
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2020 
wraz z uzasadnieniem oraz opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 
projekcie przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, 
 

Uchwała Nr XL/408/13 w załączeniu. 
 

Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie budżetu gminy Sobótka na 2014 rok wraz  
z uzasadnieniem oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie 
przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 13 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2  
 
Uchwała Nr XL/409/13 w załączeniu. 
 
Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady na I półrocze 2014r. 
przedstawiła Agata Rekść. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/410/13 w załączeniu. 
 
Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Warzywna ulicy w miejscowości Nasławice 
przedstawiła Pani Eliza Bukowska. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że przed sesją Pani sołtys 
prosiła go o zmianę tej nazwy, ponieważ konsultacje były niejasne. 
Pani Maria Pietyra Sołtys Miejscowości Nasławice powiedziała, że konsultacji nie było w 
ogóle i nazwa ta jej się nie podoba i są głosy, że nie podoba się również mieszkańcom.  
Radny Mirosław Lech zaapelował do przewodniczącego, aby nie robić precedensów i nie 
zmieniać w ostatniej chwili decyzji, która zapadła już wcześniej na komisji. Dodał, że Pani 
sołtys i inni zainteresowaniu mieli odpowiednio dużo czasu, aby zainterweniować w tej 
sprawie, bo projekt tej uchwały od 7 dni dostępny jest w BIP. Powiedział, że w tej chwili 
wygląda to tak, że każdy może przyjść na sesję i powiedzieć, że nie chce takiej nazwy ulicy, 
bo mu się nie podoba.  
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 8, „przeciw” 2, „wstrzymało się” 5  
 
Uchwała Nr XL/411/13 w załączeniu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że nie chce się odnosić do 
tego tematu, ponieważ uważa, że jest to indywidualna sprawa wsi, a zwłaszcza mieszkańców, 
którzy będą mieszkać przy danej ulicy. Dodał, że chciałby, aby sołtysi przychodzili na 
posiedzenia komisji i zabierali głos w tych sprawach. 
 
Ad.11 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Jasna ulicy w miejscowości Będkowice 
przedstawiła Pani Eliza Bukowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/412/13 w załączeniu. 
 
Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Strumykowa ulicy w miejscowości Strzegomiany 
przedstawiła Pani Eliza Bukowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/413/13 w załączeniu. 
 
Ad. 13 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Mokra ulicy w miejscowości Kunów przedstawiła 
Pani Eliza Bukowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/414/13 w załączeniu. 
 
Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej przedstawił Pan Tomasz Miela. 
Radny Marek Knach zapytał, czy ta opłata będzie dotyczyła również terenu zajętego przez 
samochód? 
Pan Tomasz Miela odpowiedział, że tak. 
 



Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/415/13 w załączeniu. 
 
Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie OPS w Sobótce wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Alina Polak. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/416/13 w załączeniu. 
 
Zarządzono 10 minutową przerwę.  
 
Po przerwie. 
 
Ad. 16 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Uzależnień dla MiG Sobótka na 2014r. przedstawiła Pani Joanna Gonera. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/417/13 w załączeniu. 
 
Ad. 17 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla MiG Sobótka na rok 2014 
przedstawiła Pani Joanna Gonera. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/418/13 w załączeniu. 
 
Ad. 18 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany mpzp miasta Sobótka (zmiany ogólne) 
wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Agata Stępniowska. 
Radny Marek Knach powiedział, że nie zgadza się z zapisem dotyczącym dopuszczenie 
niwelacji terenu powyżej 0,5m, ponieważ wystarczy, że sąsiad poniesie teren powyżej 0,5 m 
w stosunku do działki sąsiedniej i już woda będzie spływała na jego działkę, a on nie będzie 
miał na to wpływu. Podkreślił, że zapis „powyżej 0,5 m może oznaczać nawet 1,5 m. Dodał, 
że ta zmiana nie była omawiana na komisjach.  
Radny Stanisław Krasoń zapytał, czym jest podyktowany ten zapis? Dodał, że przychyla się 
do wypowiedzi Radnego Marka Knacha. Powiedział, że mieszkańcy podnoszą tereny i inni 
skutecznie się od tego odwołują (taka sytuacja jest z działką na Osiedlu Górniczym). 
Zaznaczył, że taki zapis wprowadzi zamieszanie, bo każdy będzie mógł podwyższyć sobie 
teren i gospodarka wodna zostanie zachwiana. Podkreślił, że nie możemy w ten sposób 
podejść do tego tematu i wprowadzić takich zapisów. Jeszcze raz zapytał czym podyktowane 
jest wprowadzanie takiej zmiany i jakie są inne zapisy, które będą chroniły sąsiadów? 
Powiedział, że jego zdaniem uchwała powinna wrócić pod obrady komisji, aby poprawić ten 
zapis, ponieważ jest wysoce niebezpieczny. Złożył stosowny wniosek formalny w tej sprawie. 



Pan Jerzy Czerwiec Sołtys Miejscowości Siedlakowice powiedział, że prace ziemne tego 
typu podchodzą pod roboty budowlane. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że zapisy uchwały muszą 
być zgodne z obowiązującymi przepisami prawa. 
Pani Agata Stępniowska powiedziała, że przy każdych tego typu robotach wymagane jest 
pozwolenie, które wydaje bądź nie Pan Hano ze Starostwa Powiatowego.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że to my w przyszłości 
będziemy ponosić konsekwencje tej uchwały, a nie Pan Hano. Zapytał Panią Monikę 
Liberską, co było powodem wprowadzenia tego zapisu? 
Pani Monika Liberska odpowiedziała, że powodem wprowadzenia tego zapisu jest kilka 
spraw związanych z nadzorem budowlanym, gdy podczas ulewnych deszczy zaczęło zalewać 
sąsiadów (przyczyną było nadmierne podniesienie terenu i skierowanie wód na sąsiadów). 
Dodała, że gdyby te niwelacje były jakoś unormowane to nie patrzono by w starostwie, 
nadzorze i architekturze na tą sprawę tak literalnie. Powiedziała, że pierwszą taką sprawą było 
podniesienie gruntu tam, gdzie Pan Nowicki budował 69 budynków mieszkalnych w 
zabudowie szeregowej oraz drogi. Wyjaśniła, że jest to dopiero uchwała wszczynająca takie 
postępowanie.  
Radny Marek Knach powiedział, że legalizowanie takich rzeczy jest niebezpieczne  
i apeluje, aby tego nie robić. 
Radny Jacek Ostrowski powiedział, że nie rozumie po co nam takie prawo uchwalać. Dodał, 
że mieszkamy w terenie górzystym i zawsze będzie ktoś wyżej i ktoś niżej dlatego pozostaje 
kwestia wykonania dobrego odwodnienia. Powiedział, że trzeba się zastanowić, czy takie 
prawo jest nam w ogóle potrzebne. 
Radny Edward Żaba powiedział, że czasem są działki w dole i trzeba je właśnie podnieść, 
bo nie dostaną pozwolenia na budowę. Dodał, że to nie oznacza, że nagle wszyscy zaczną 
podnosić swoje działki. Podkreślił, że to jest prawo ogólne i jest za tym, aby podjąć wreszcie 
tą uchwałę, bo kolejny raz wycofywana jest z porządku obrad sesji. 
 
Zarządzono głosowanie nad wnioskiem radnego Krasonia o wycofanie tego projektu z 
porządku obrad sesji do ponownego rozpatrzenia 
Głosów „za” 10 , „przeciw” 4, „wstrzymało się” 1 
 
Uchwała została wycofana z porządku obrad. 
 
Ad. 19 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp dla terenu części 
działki Nr 2 AM 23 obręb Sobótka wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Agata 
Stępniowska. 
Radny Marek Knach poprosił, aby w załączniku graficznym zaznaczono granicę terenu 
górniczego. 
Pani Monika Liberska powiedziała, że zostanie to dopisane. 
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/419/13 w załączeniu. 
 
Ad. 20 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp dla terenu działek  
nr 82/1 i 82/3-9 AM 16 obręb Sobótka wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Agata 
Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  



 
Uchwała Nr XL/420/13 w załączeniu. 
 
Ad. 21 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka  
w odniesieniu do terenu położonego w Sulistrowiczkach wraz z uzasadnieniem przedstawiła 
Pani Agata Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/421/13 w załączeniu. 
 
Ad. 22 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp dla terenu 
obejmującego północno-wschodnią część wsi Strzegomiany wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Agata Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XL/422/13 w załączeniu. 
 
Ad. 23 
Radny Edward Żaba w imieniu mieszkańców podziękował Burmistrzowi za wybudowanie 
drogi w miejscowości Stary Zamek. Złożył także sołtysom podziękowanie za pomoc,  
zaangażowanie i popieranie działalności Gminnej Spółki Wodnej. Na zakończenia złożył 
wszystkim życzenia noworoczne. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek odczytał pismo podsumowujące 
kampanię profilaktyczną „Zachowaj trzeźwy umysł”. 
Pani Joanna Gonera dodała, że również w budżecie na 2014r. zabezpieczono środki na 
kontynuację tej kampanii (uczestniczymy w niej już 4 rok). Zaznaczyła, że zawsze 
uczestniczyła w niej SP w Rogowie Sobóckim i SP w Świątnikach.  
Radny Marek Knach złożył na piśmie oświadczenie dotyczące rezygnacji z funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady. Treść oświadczenia stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
Pan Jan Bronowicki Sołtys Miejscowości Kryształowice poinformował, że 22 grudnia 
organizowali w Kryształowicach imprezę z okazji Dnia Św. Mikołaja i dzięki Stowarzyszeniu 
„Spełnianie marzeń” 17 dzieci otrzymało piękne paczki. Podziękował Pani Stanisławowi 
Artymowiczowi, który zgodził się zostać Św. Mikołajem. Dodał, że oprócz tego rozwozili po 
całej gminie dla osób ubogich paczki z żywnością i środkami czystości. Podziękowania 
skierował również do Pana Jerzego Czerwca, Pani Leokadii Andrzejewskiej, Pani Danuty 
Nowak i Pani Celiny Duszkiewicz, która prowadziła zabawy i gry dla dzieci. Na zakończenie 
złożył wszystkim serdeczne życzenia z okazji zbliżającego się Nowego Roku.  
Pani Joanna Gonera poinformowała sołtysów, że jest już zarządzenie wojewody w sprawie 
zakazu używania materiałów pirotechnicznych w okresie sylwestra.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek na zakończenie sesji złożył wszystkim 
życzenia noworoczne. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  
i zamknął 40 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 10:00 do 12:15 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 


